
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 78.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 19.7.2017

od 14:00 hodin v  místnost i  rady města

Pří tomni: Mgr. Ivan Kůs, starosta
Ing. Michal Mišina, místostarosta
MUDr. Dagmar Pěničková, radní
Ing. Vrat is lav Randa, radní

Omluveni: Ing. Šárka Endrlová, radní
Mgr. Eva Chlumská, radní
Josef Štěpánek, radní

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník

Předsedaj íc í : Mgr. Ivan Kůs, starosta

Ověřovatelé: Ing. Vrat is lav Randa, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájil ve 14.00 hod a jednání řídil starosta Mgr. Kůs.

Předkladatel: Starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

2. 321/78/RM/2017 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje
program schůze rady města dne 19.7.2017.

Starosta Mgr. Kůs navrhl rozšířit program schůze rady města o body:

• Prodloužení smlouvy o nájmu - ENERGO KD s.r.o.
• Žádost o natáčení - FILM HUNTERS s.r.o.

Radní s rozšířením navrženého programu o tyto body souhlasili.

Stránka 1 z 11



Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. Připomínky k zápisu z 77. zasedání Rady města

Nebyly vzneseny žádné připomínky.

Předkladatel: Starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

4. Informace o plnění usnesení

Informaci přednesl Mgr. Kůs.
Nebyly vzneseny žádné dotazy.
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města vzala rada města na vědomí.

Předkladatel: Starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

5.1. 322/78/RM/2017 Zápis z komise pro prevenci kriminality - volnočasová stipendia

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Jansová Markéta, Mgr.

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Veřejnoprávních smluv o poskytnutí stipendia z rozpočtu města na zájmové 
volnočasové aktivity pro děti z nízkopříjmových rodin ve městě Beroun mezi městem Beroun 
jako poskytovatelem finančního příspěvku,

1. ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 266 01 Beroun, jako 
žadatelem o finanční příspěvek a zákonným zástupcem nezletilého ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ , 266 01 Beroun, a SPORT EDEN BEROUN, z.s., 

 IČ: 03226751, se sídlem Pod Homolkou 1482, Beroun-Město, 266 01 Beroun, jako 
příjemcem finančního příspěvku ve výši 1 575 Kč, jehož členský příspěvek na období 
září - prosinec 2017 činí 1 750 Kč a spoluúčast zákonného zástupce je ve výši 175 Kč

2. ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 266 01 Beroun, jako žadatelem 
o finanční příspěvek a zákonným zástupcem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ 266 01 Beroun, a SK Kelti 2008 z.s., IČ: 22732713, se sídlem Slunečná 1745, 

Beroun-Město, 266 01 Beroun, jako příjemcem finančního příspěvku ve výši 720 Kč, 
jehož členský příspěvek na období září - prosinec 2017 činí  800 Kč a spoluúčast 
zákonného zástupce je ve výši 80 Kč.

II. Rada města schvaluje

poskytnutí finančních příspěvků - stipendií na zájmové volnočasové aktivity pro děti 
z nízkopříjmových rodin ve městě Beroun pro období září až prosinec 2017 žadatelům - 
zákonným zástupcům těchto dětí

1. ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 266 01 Beroun

2. ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 266 01 Beroun
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Mgr. Jansová, předsedkyně komise pro prevenci kriminality, uvedla podrobnější informace o 
žádostech na volnočasová stipendia pro dvě děti z nízkopříjmových rodin, které komise navrhuje 
poskytnout. Stipendia budou použita na členský příspěvek sportovním klubům, které děti 
navštěvují.
Dále představila projekt Sportovní den, který by se měl uskutečnit v září. Vzhledem k vyjádření 
ředitelů škol se akce uskuteční odpoledne mimo vyučovací hodiny.
Mgr. Jansová na dotaz Mgr. Kůse zhodnotila pobytový tábor pro děti ze socio-kulturně 
znevýhodněných rodin, který se uskutečnil začátkem prázdnin u Cheznovic, jako úspěšný.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Mgr. Iva Ludvíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5.2. 323/78/RM/2017 Zápis z komise pro prevenci kriminality - volnočasová stipendia

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Jansová Markéta, Mgr.

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 3/2017 ze zasedání komise pro prevenci kriminality, konaného dne 20. 6. 2017.

Mgr. Jansová provedla zápisem ze zasedání komise pro prevenci kriminality ze dne 20. 6. 2017 .

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Mgr. Iva Ludvíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6.1. 324/78/RM/2017 Zápis z Komise ZSV - Dotace, Zásady hospodaření s byty zvl.určení, 

nájemné DPD

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Šimon Ondřej

I. Rada města upravuje

nájemné v Domově penzionu pro důchodce Beroun na částku 30,- Kč/m2 u stávajících 

nájemních smluv, a na částku 35,- Kč/m2 u nájemních smluv uzavíraných po 1.1.2018.

Bc. Šimon, předseda komise zdravotnictví a sociálních věcí, seznámil radní s diskuzí členů komise o 
zvýšení nájmu v Domově penzionu pro důchodce. Členové měli možnost porovnání cen v 
obdobných zařízeních. Bc. Šimon zdůraznil, že cena nájemného v Domově penzionu pro 
důchodce se od jeho otevření v roce 1996 nezměnila.
Do diskuze se zapojil Ing. Randa s návrhem zvýšit nájemné a sociálně slabým přispívat na bydlení.
Mgr. Kůs připomněl, že je důležité vybírat ty klienty, kteří potřebují péči kvůli zdravotnímu stavu.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6.2. 325/78/RM/2017 Zápis z Komise ZSV - Dotace, Zásady hospodaření s byty zvl.určení, 

nájemné DPD

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Šimon Ondřej

I. Rada města schvaluje
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Zásady hospodaření s byty zvláštního určení v Berouně v předloženém znění.

Bc. Šimon představil návrh Zásad hospodaření s byty zvláštního určení v Berouně, které upravují 
pravidla pro přidělování bytů a specifikují konkrétní hlediska posuzování žádostí o přidělení bytu. 
Přidělení bytu doporučuje komise zdravotnictví a sociálních věcí a rozhoduje o něm odbor 
sociálních věcí a zdravotnictví.
V diskuzi se radní shodli, že důležité pro přidělení bytu bude, kromě sociální situace a zdravotního 
stavu, také trvalé bydliště žadatele v Berouně s tím, že v Berouně prokazatelně žije. V tomto 
smyslu byl upraven čl. 2 bod 3/ Zásad hospodaření.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6.3. 326/78/RM/2017 Zápis z Komise ZSV - Dotace, Zásady hospodaření s byty zvl.určení, 

nájemné DPD

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Šimon Ondřej

I. Rada města rozhoduje

o převedení 12 bytů v budově Na Klášteře 10, kterých je město Beroun výlučným vlastníkem, 
do gesce odboru majetku a investic.

II. Rada města ukládá

vedoucímu odboru majetku a investic Ing. Urešovi 
předložit radě města návrh na převod 12 bytových jednotek v budově Na Klášteře 10, Beroun 
- Centrum, které jsou v majetku města, do gesce odboru majetku a investic. Návrh zpracovat 
v součinnosti s právním oddělením kanceláře tajemníka a odborem sociálních věcí a 
zdravotnictví tak, aby také obsahoval harmonogram postupu a věcné a právní souvislosti 
umožňující efektivní využívání tohoto majetku.
Termín: 20.9.2017

Dále se při jednání rady města diskutovala otázka 12 bytů v budově Na Klášteře 10, Beroun. Dům 
po prodeji části domu ztratil status domu s pečovatelskou službou a byty přestaly být byty 
zvláštního určení. S ohledem na velký nedostatek bytů komise doporučuje převést byty v budově 
Na Klášteře 10 do gesce odboru majetku a investic městského úřadu.
Do diskuze se zapojil Mgr. Kůs, který podrobněji popsal současnou situaci, i jednání k ní 
vedoucí. Zdůraznil potřebu nedostatek bytů řešit.
Dále se do diskuze zapojili Ing. Randa, Ing. Mišina a Mgr. Fraňová.
Mgr. Kůs navrhl předložit radě města návrh řešení na převod bytů do gesce odboru majetku a 
investic, včetně harmonogramu postupu a věcných a právních souvislostí.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6.4. 327/78/RM/2017 Zápis z Komise ZSV - Dotace, Zásady hospodaření s byty zvl.určení, 

nájemné DPD

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Šimon Ondřej

I. Rada města souhlasí
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A.    s poskytnutím dotace z rozpočtu města na rok 2017 ze skupiny  4 - Sociální věci

1/       CENTRU NA VERANDĚ BEROUN,z.ú., IČ: 03187276 se sídlem Wágnerovo nám. 1541, 
266 01 Beroun, ve výši 22 000,- Kč na vybavení Domova pro seniory na zakoupení 3 ks stolku 
Casa Randy 2 pro klienty
2/       Lince bezpečí, z.s., IČ: 61383198 se sídlem Ústavní 95, 181 00  Praha, ve výši 
15 000,- Kč na pokrytí provozu Linky bezpečí, krizové linky pro děti a mladé lidi
3/       Svazu neslyšících a nedoslýchavých osob v ČR,z.s. Berounský spolek nedoslýchavých, 
p.s. IČ: 06108130 se sídlem Na Parkáně 111, 266 01  Beroun, ve výši 15 000,- Kč na 
provozní náklady a činnost pobočného spolku
4/       Svazu neslyšících a nedoslýchavých osob v ČR,z.s.,krajská organizace Středočeského 
kraje p.s. IČ: 70951608 se sídlem Na Parkáně 111, 266 01 Beroun, ve výši 8 000,- Kč na 
počítačový kurz zejména pro seniory

B.        s poskytnutím dotace z rozpočtu města na rok 2017 ze skupiny  3 - Služby, odd. 35 
Zdravotnictví   

           CENTRU SOCIÁLNÍCH A ZDRAVOTNÍCH SLUŽEB MĚSTA PŘÍBRAM, IČ: 47067071 se 
sídlem Brodská 100, 261 01, Příbram VIII, ve výši  10 000,- Kč na částečnou úhradu provozu 
protialkoholní záchytné stanice v Příbrami. Tato částka bude zapracována do rozpočtového 
opatření č. 4, které bude předloženo v září zastupitelstvu města ke schválení. Vyplacení 
dotace bude možné až po schválení rozpočtového opatření zastupitelstvem.

C.        s uzavřením veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace mezi městem Beroun a 
jednotlivými výše uvedenými žadateli.

Bc. Šimon předložil radě města k projednání dodatečné žádosti o dotace na rok 2017 na aktivity v 
sociálně-zdravotní oblasti. Jedná se o dotace na vybavení nebo na provozní náklady. Komise 
zdravotnictví a sociálních věcí poskytnutí dotací doporučila.
Bc. Šimon dále informoval o úmyslu komise nevytvářet příliš velkou finanční rezervu pro případné 
aktivity v průběhu roku na úkor podporovaných projektů.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6.5. 328/78/RM/2017 Zápis z Komise ZSV - Dotace, Zásady hospodaření s byty zvl.určení, 

nájemné DPD

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Šimon Ondřej

I. Rada města bere na vědomí

Zápis č. 03/2017 z jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného dne 19.6.2017.

Bc. Šimon provedl zápisem z jednání komise. 
Podle domluvy členů komise navštěvovat sociální spolky a obecně prospěšné společnosti se 
jednání konalo v prostorách Magdalény, o.p.s. Beroun. Tato organizace v Berouně působí 
dlouhodobě a poskytuje systém služeb v oblasti závislostí na návykových látkách.
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Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 329/78/RM/2017 Zápis č. 5/2017 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 
26.6.2017

I. Rada města bere na vědomí
Zápis č. 5/2017 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 26.6.2017.

Mgr. Kůs provedl zápisem ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 26.6.2017. Informoval, že 
se zúčastnil části jeho jednání a se členy výboru prodiskutovali postupy kontrolní činnosti.

Předkladatel: 
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 330/78/RM/2017 Žádost o Záštitu starosty města Berouna nad akcí "HRAJEME PRO 
ŽIVOT"
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Boldi Simona, Ing.

I. Rada města a starosta města souhlasí
s poskytnutím Záštity starosty města Berouna nad akcí "HRAJEME PRO ŽIVOT", jejímž 
pořadatelem je Pivoine rouge s. r.o., IČ: 03501736, se sídlem Braunerova 563/7, Libeň, 180 
00 Praha 8, a která se uskuteční dne 23. 9. 2017 v Berouně.

Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, představila dobročinnou kulturní akci 
"HRAJEME PRO ŽIVOT", která se bude konat 23.9.2017 v kempu Na Hrázi v Berouně. Cílem akce je 
poskytnout pěti rodinám s handicapovanými dětmi z celé ČR, z toho jedné vybrané rodině z 
Berouna, finanční příspěvek v hodnětě 100.000 Kč na nákup zdravotních pomůcek, které jsou pro 
ně nedostupné. Společnost Pivoine rouge s.r.o. jako pořadatel požádala o poskytnutí Záštity 
starosty města.
Ing. Boldi informovala, že akce je již sponzory finančně zajištěna.
Mgr. Kůs uvedl, že se jedná o smysluplnou, záslužnou akci, kterou podporuje.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Sabina Filipová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 331/78/RM/2017 Návrh na sjednocení časového harmonogramu dotačního programu na 
poskytnutí dotací pro kulturu a sport na rok 2018

I. Rada města bere na vědomí
informaci vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit ke sjednocení časového 
harmonogramu dotačního programu na poskytnutí dotací pro kulturu a sport na rok 2018.

Ing. Boldi radě města předložila návrh na sjednocení časového harmonogramu dotačního programu 
na poskytnutí dotací pro kulturu a sport na rok 2018. Radě města mají být předložena rámcová 
pravidla pro poskytnutí dotací z rozpočtu města. Teprve poté bude možné svolat komise a začít 
pracovat na podrobných dotačních programech.
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Také nelze předjímat rozhodnutí zastupitelstva města, na jehož jednání v prosinci 2017 se bude 

schvalovat rozpočet města na rok 2018, dále Koncepce podpory sportu ve městě Beroun 2018 - 

2028 a Koncepce podpory kultury ve městě Beroun 2018 - 2027.  

Vzhledem k uvedeným skutečnostem Ing. Boldi navrhla přesunout hlasování o výsledcích dotačních 

programů na první zasedání zastupitelstva města v roce 2018.

Do diskuze se zapojil Mgr. Kůs s tím, že zpracování koncepcí je časově náročné, proto souhlasí s 

návrhem Ing. Boldi, který přispěje k zefektivnění dalšího projednání.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

10. 332/78/RM/2017 Darovací smlouva o poskytnutí finančního daru městu Beroun za 

umístění na 2. místě v soutěži pro obce Středočeského kraje "My třídíme nejlépe"

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 

Ciroková Jitka, RNDr.

I. Rada města souhlasí

s přijetím finančního daru ve výši 40.000,- Kč od Středočeského kraje se sídlem Zborovská 

11, 150 21 Praha 5, IČ: 70891095 za 2. místo v soutěži "My třídíme nejlépe a s uzavřením 

darovací smlouvy.

RNDr. Ciroková, vedoucí odboru životního prostředí, informovala, že Středočeský kraj v rámci 

projektu "Podpora recyklace a využití odpadů z obcí Středočeského kraje" pořádal v roce 2016 

soutěž "My třídíme nejlépe". Město Beroun se této soutěže zúčastnilo a v kategorii obcí nad 10 000 

obyvatel se umístilo na 2. místě. Obdrželo tak od Středočeského kraje odměnu 40 000 Kč, 

umělecké dílo a diplom. Finanční odměna bude použita na realizaci kontejnerového stání naproti 

hotelu Grand Litava.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Lenka Hadáčková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

11. 333/78/RM/2017 Výkup pozemku p.č. 907/126 v k.ú. Beroun.

I. Rada města doporučuje

Zastupitelstvu města Beroun nesouhlasit s výkupem pozemku p.č. 907/126  v k.ú. Beroun od 

vlastníka pana Ing. Vratislava Jandíka, bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░

K projednání bodů 10. až 14.byla do jednání rady přizvána paní Dařinová, zástupkyně vedoucího 

odboru majetku a investic.

Paní Dařinová informovala o nabídce k prodeji pozemku p.č. 907/126 v k.ú. Beroun od vlastníka 

pozemku Ing. Jandíka. Na pozemku se nachází stavba komunikace a v pozemku jsou vedeny 

inženýrské sítě - kanalizace, vodovod a plyn. Porada k majetku nedoporučila radě města souhlasit s 

výkupem uvedeného pozemku.

Ing. Randa požádal, aby u příštích návrhů odbor majetku a investic uváděl důvod rozhodnutí 

Porady k majetku.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Marcela Kvapilová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

Stránka 7 z 11



12. 334/78/RM/2017 Pronájem části pozemku p.č. 580/4 v k.ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru města pronajmout část pozemku  p.č. 580/4 v k.ú. Beroun o výměře 

cca 28 m2 podle předloženého zákresu.

Ing. Mišina informoval o žádosti paní Gabriely Urbanové o pronájem části pozemku  p.č. 
580/4 v k.ú. Beroun za účelem stavby montované plechové garáže v lokalitě pod dálničním 
mostem.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Marcela Kvapilová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 335/78/RM/2017 Pronájem části pozemku p.č. 868/1 v obci a k.ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru pronajmout část pozemku p.č. 868/1- ostatní plocha, jiná plocha 

 v obci a  k.ú. Beroun o výměře cca 60 m2  podle předloženého zákresu.

Paní Dařinová uvedla, že společnost ČEZ, a.s. požádala o pronájem části pozemku p.č. 868/1 v k.ú. 
Beroun. Pozemek se nachází v lokalitě parkoviště P+R u vlakového nádraží. Společnost ČEZ a.s. 
bude na tomto pozemku instalovat a provozovat veřejné dobíjecí stanice pro dobíjení 
elektromobilů. Nájemné bude činit 1 000,- Kč za kalendářní rok + DPH.
Do diskuze se zapojil Ing. Randa s dotazem na důvod výběru umístění dobíjecí stanice a na 
stanovenou cenu pronájmu.
Ing. Mišina informoval, že veřejné dobíjecí stanice musí být volně přístupné, nesmí být za 
závorou. Místo je zároveň vhodné kvůli malé vzdálenosti od sjezdu z dálnice. Uvedl, že město 
Beroun se snaží o podporu rozvoje a propagaci elektromobilů, a tomu odpovídá i výše nájemného.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Marcela Kvapilová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 336/78/RM/2017 Prodloužení smlouvy o nájmu - ENERGO KD s.r.o. - NA VYVĚŠENÍ

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 4 ke smlouvě o nájmu energetického 
zařízení ev. č. 0008/2010/NAJ/MM ze dne 23. 9. 2010, ve znění následně uzavřeného dodatku 
č. 3 - č. 0311/2016/NAJ/OMI ze dne 8. 8. 2016 na pronájem elektrifikační soustavy v areálu 
bývalých "starých kasáren" v Berouně (podzemních silnoproudých elektrorozvodů) se 
společností ENERGO KD s.r.o., IČ: 48951412, se sídlem Králův Dvůr, Tovární 391, PSČ 267 
01. Předmětem dodatku č. 4 je prodloužení doby nájmu o  dva roky, tj. do 31. 8. 2019.  

Ing. Mišina uvedl, že město Beroun má se společností ENERGO KD s.r.o. uzavřenu smlouvu o 
nájmu energetického zařízení v areálu bývalých "starých kasáren" v Berouně. Tato smlouva byla 
uzavřena na dobu určitou od 1. 9. 2010 na dva roky. Následně byla platnost smlouvy prodloužena 
vždy formou dodatku o další dva roky.
Společnost ČEZ a.s. připravuje vybudování nových přípojek a přepojení stávajících objektů. Do 
současné doby však nebyly všechny nové přípojky vybudovány.
Při jednání se společností ENERGO KD s.r.o. bylo domluveno prodloužení smlouvy o dva roky, tj. do 
31. 8. 2019, s výpovědní lhůtou jeden měsíc.
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Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 337/78/RM/2017 Žádost o natáčení - FILM HUNTERS s.r.o.

I. Rada města souhlasí
s pronájmem části pozemku p.č. 519 v k.ú. Hostim u Berouna, za účelem natáčení dne 9. 8. 
2017 a s uzavřením smlouvy o nájmu mezi městem Beroun jako pronajímatelem a společností 
FILM HUNTERS s.r.o., IČ: 28487397, se sídlem Šimáčkova 1379/4, Holešovice, 170 00 Praha 
7 jako nájemcem, za cenu 20.000,-Kč/lokalita/den, za podmínky složení kauce  ve výši 
100.000,- Kč.

Paní Dařinová uvedla, že společnost FILM HUNTERS s.r.o zaslala žádost o pronájem části pozemku 
p.č. 519 v k.ú. Hostim u Berouna, za účelem natáčení české pohádky "Čertí brko" dne 9.8.2017 v 
lokalitě lomu Alkazar. 
V obdobných případech, kdy město pronajímá pozemky pro účely natáčení je stanovena cena 
20.000,-Kč/1 lokalita/den. V případě natáčení v lomu Alkazar ještě město požaduje složení kauce 
ve výši 100.000,- Kč.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 338/78/RM/2017 Změna cen placeného stání ve vymezených oblastech města

I. Rada města schvaluje
s platností od 1.8.2017 ceny placeného stání silničních motorových vozidel na místních 
komunikacích nebo jejich úsecích v členění do vymezených oblastí města, v upraveném znění.

II. Rada města ukládá
místostarostovi Ing. Mišinovi 
radě města předložit komplexní hodnocení systému parkování ve městě, včetně účinnosti 
schválených cenových úprav.
Termín: listopad 2017

Ing. Mišina informoval o navrhovaných změnách v systému parkování ve městě Beroun a předložil 
radě města nový ceník parkovného od 1.8.2017. Uvedl podrobnosti k jednotlivým položkám a 
odůvodnil provedené změny.
Ing. Randa navrhl, aby ceny parkování byly nastaveny tak, aby se více využíval Parkovací dům, 
který má volnou kapacitu.
Mgr. Kůs připomněl, že v brzké době bude zrušeno parkoviště u komunitního centra, což ovlivní 
obsazenost dalších parkovišť v blízkosti centra města. V Berouně parkují také lidé, kteří 
dále přestupují na hromadnou dopravou.
Po široké diskuzi Mgr. Kůs uvedl, že doprava a parkování se týká velkého množství lidí a 
konečnému rozhodnutí by mělo předcházet projednání komisí dopravy.
Ing. Mišina upozornil, že v době uzavření parkoviště u komunitního centra již musí být připravené 
řešení. Jeho správnost ukáže až praxe.
Diskuze byla uzavřena dohodou o úpravě některých cen parkovného v předloženém návrhu s tím, 
že Ing. Mišina předloží radě města komplexní hodnocení systému parkování na jednání v listopadu 
2017.
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Předkladatel: Ing. Michal Mišina
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 339/78/RM/2017 Žádost o povolení výjimky pro Metro Club Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Slivková Zdeňka, Ing.

I. Rada města povoluje
výjimku ze stanovené doby pro provozování hostinských zařízení a hudebních produkcí podle 
Obecně závazné vyhlášky č. 11/2011 k zajištění veřejného pořádku, v  platném znění, Janu 
Berdychovi, IČ: 68205643, se sídlem Husovo nám. 39/26, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, 
pro provozovnu Metro Club Beroun, V Hlinkách 1513, Beroun-Město, 266 01 Beroun a veřejné 
hudební produkce v této provozovně na dny pátek a sobota do 04.00 hod. následujícího dne 
do 31. 12. 2017.

Ing. Slivková, vedoucí kanceláře tajemníka, informovala o žádosti provozovatele Metro Clubu 
Beroun, V Hlinkách 1513, o povolení výjimky podle Obecně závazné vyhlášky k zajištění veřejného 
pořádku na dny pátek a sobota do 4.00 hod následujícího dne.
Ing. Slivková dále uvedla, že se připravuje nová vyhláška k zabezpečení veřejného pořádku, jejímž 
předmětem bude i jiná úprava provozní doby hostinských zařízení a hudebních produkcí od roku 
2018, proto se navrhuje povolení výjimky jendo 31.12.2017.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

Mgr. Kůs informoval o dopisu, který byl doručen na Městský úřad Beroun všem zastupitelům. Dopis 
se týkal práce orgánu sociálně - právní ochrany dětí Beroun. Odesilatel uvedený v dopise byl 
pozván k jednání na městský úřad a od dopisu se zcela distancoval.
Ing. Mišina uvedl informace o připravovaném článku ke skládce na Lištici, který vyjde v novém čísle 
Radničního listu.
Mgr. Kůs podal informace o probíhající stavební akci v ulici Havlíčkova a o opravě mostu na 
Venediku.

Předkladatel: Starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

19. Závěr

Po vyčerpání programu Mgr. Kůs ukončil schůzi rady města v 16.25.hod.

Předkladatel: Starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 
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Mgr. Ivan Kůs

starosta

Ing. Michal Mišina

místostarosta

Zapisovatelé: 

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé: 

Ing. Vratislav Randa

radní
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